
ADVIES FORMATEURS COMMISSIEVOORZITTERS

Op 24 mei besloot de VV de toen aangestelde formateurs mede te verzoeken te adviseren over de 
aanwijzing van commissievoorzitters.

Wij hebben dit aan de orde gesteld in de gesprekken in de formatiefase. Op 12 juni hebben wij een 
uitvraag gedaan onder de leden van de VV. Vervolgens hebben de volgende leden zich als 
(plaatsvervangend) commissievoorzitter gemeld:

- Bart Canton Partij voor de Dieren
- Leen de Geus ongebouwd
- Hans Kalle WPHD
- Harry Scheermeijer ChristenUnie
- Bert Staat SGP
- Lies Struik ongebouwd 

Wim Sjoukes (WPHD) heeft zich aangemeld om een bijdrage te leveren aan de aansturing van de 
VV, mogelijk in de rol van (plaatsvervangend) commissievoorzitter.

Wij geven de VV graag het volgende ter overweging. In het kader van het adviestraject van Jaap 
Paans overweegt u de instelling van een griffieachtig construct om de VV in staat te stellen een 
sterkere rol te nemen en daar als VV zelf op te sturen. De agendasetting vormt daarvan een 
belangrijk onderdeel. Het ligt voor de hand dat de commissievoorzitters daarin een rol nemen. Dat 
betekent een wat uitgebreidere rol dan het louter voorbereiden en voorzitten van vergaderingen, 
bijvoorbeeld in een agendacommissie waarvan de (plaatsvervangend) voorzitters deel uitmaken. 
Wij adviseren de VV om de komende tijd in het kader van het adviestraject van Jaap Paans hiernaar 
te kijken. Onderdeel daarvan kan ook zijn om een bredere rol toe te delen aan het VV-lid dat 
krachtens artikel 51a, tweede lid, is belast met de vervanging van de dijkgraaf bij ontstentenis van 
de heemraden. Voorstelbaar is dat dit lid ook met voorbijgaan aan de heemraden het 
voorzitterschap van de VV op zich neemt als de dijkgraaf verhinderd is. Het zou dan logischerwijze 
ook lid kunnen zijn van de eventuele agendacommissie.

Ten aanzien van de keuze voor de benoeming van de voorzitters en plaatsvervangend voorzitters 
bevelen wij aan om leden tot voorzitter aan te wijzen uit fracties vanwaaruit geen heemraden zijn 
aangewezen om zo het draagvlak te vergroten. Om dezelfde reden bevelen wij aan om ook politiek 
een zekere spreiding na te streven tussen de commissievoorzitters. 

Het waterschap is een verkenning naar een griffie-achtige functie gestart. De uitkomst daarvan kan 
van invloed zijn op de invulling van het commissiestelsel, de rol, taak en werkwijze van 
commissievoorzitters. Ondanks dat dit traject nog niet is afgerond adviseren wij om in de 
vergadering van 28 juni een poule van commissievoorzitters te benoemen, bestaande uit de door 
ons geadviseerde kandidaten. Door nu tot benoeming over te gaan kan gestart worden met een 
training van de voorzitters onder begeleiding van de bestuursadviseurs, waarbij ook de kennis en 
ervaring van de heer Paans kan worden benut. Daarmee kan in september een voortvarende start 
worden gemaakt met de vergadercyclus.  
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